
 

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490,   STYRELSEMÖTE 2021-09-13 

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN:   Rikard Berglund, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Mattias Hansson,  
                                                               Lillemor Eriksson 
NÄRVARTANDE VIA TEAMS:   Jonas Liw 
 

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  
*Rikard Peter och Jonas fortsätter jobbet med att gräva för matchuret. Jonas fixar kabel som sponsring mot 
banderoll. Matchuret MÅSTE vara uppe innan nästa säsong startar så det bör grävas i höst. 
 

2) EKONOMIN – Gick igenom Anna’s rapporter och det ser ut som förväntat. Tar det grundligare när Anna är med. 
Anna vill ha in budgetar från alla lag. Robin tar detta med alla ledare. 

 
3) SKIDORNA – Drar igång barmarksträningen 5/10. Fortfarande inte riktigt klart med stugbygget då entrèn inte är 

klar men Göran ska ta tag i detta. Fortsätter jobba för att få klart med alla bidrag som är kvar sen branden. 
Funderar på vilka hyror som ska gälla vid uthyrning av skidstugan till nästa möte. 
 

4) FOTBOLLEN  Herr – Seriesegern är redan klar trots en match kvar att spela, så uppflyttning till div.4 nästa 
säsong. Kommer att köra en avslutning på Brända Bocken den 8:e oktober. Nya kontraktskrivningar på gång och 
17 st är redan kontrakterade.  
Ungdomsfotbollen – P07 har tyvärr tvingats lägga ned pga för få spelare då samarbetet med Stensätra inte 

fungerade. F07 tränar tillsammans med Järbo och kommer förmodligen att köra ett samarbete nästa säsong. 

Deras träningsresa till Spanien är framflyttad till 2022 pga Covid-19. Är fortsatt många barn i båda fotbollslek-

grupperna. FP12 måste få in en ny ledare till nästa säsong då Björn valt att kliva av. F07 har flaggat för att de ev. 

vill träna inne på Sportan i vinter. Måsta ha upp nät mot järnvägen ca 8 m höga stolpar krävs. Lillemor kollar 

med Järbo hur de gjort. 

 
5) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor fortsätter jobba hemifrån. Mötet beslutar att börja hyra ut Sporthallen igen 

från 2021-10-01 då alla restriktioner gällande Covid-19 försvinner. KSK-lotterna är utskickade och dragning 
kommer att ske via livesändning på Facebook den 13/11 kl. 20.00. Lillemor skickar in anmälan för lotteriet samt 
kollar upp med matleverans för styrelsens mini-skiva i skidstugan. Behöver göra en arbetsbeskrivning för en ev 
vaktmästere. Lillemor börjar med detta och sen kan alla fylla på med saker undan för undan 
 

6) SPORTHALLEN/VALLEN – *Möte med stiftelserna ang. vår bidragsansökan för fristående längan 20:e eller 21:a 
oktober. De meddelar Rikard som kommer att vara med på mötet tillsammans med Lillemor och 
förhoppningsvis Robin eller Mattias. * Vid ev. Bingo måste ansökan om tillstånd lämnas in till spelionspektionen 
senast 3 månader innan start. * Onsdagsdanserna till stereo drar igång igen fr.o.m 5/10. PRO har dans 6/10. 
Pumpen till åbevattningen måste tas upp nu. Lillemor kollar med Göran om han kan göra detta. Lillemor kollar 
med Sten hur vi gör med vattnet på Sporthallen eftersom den kommer att vara uthyrd hela vintern. 
 

7) Nästa möte – På Sporthallen 2021-10-11 kl. 18.30 
 

8) Mötet avslutades 
 

 
 

Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 
 

 


